
 

Referat fra generalforsamling afholdt d. 8.4.24 kl. 19.00 

Tilstede: Line A, Lotte A., Kirsten, Thomas, Brian, Anine, Line C. Marianne og Camilla,  

1) Valg af dirigent: 

Line A. 

2) Valgaf stemmetællere : 

 Brian. 

3) Formandens beretning:  

stort set alle aktiviteter 23/24 er blevet gennemført dog ikke foreningsdagen pga. manglende 

opbakning. Stor succes med tilmelding allerede fra sommerferien. 6.11.23: andespil med fin tilslutning 

og et fint overskud. 17.11.23: danseevent med Peter Friis, stor danseglæde blandt de 50 fremmødte. 

27.1.24: overnatning for spring 3 og 4. 2.2.24: fastelavn hvor ca. 120 unger var forbi til tøndeslagning. 

16.3.24: opvisning med rekordstor tilslutning 442 betalende . God gang i salg på reposen, så også her 

et fint overskud. Kører Åben Hal hver lørdag som nyt event, hvor man betaler 15 kr. pr. barn. Også fint 

besøg her.  

4) Gennemgang af regnskabet: 

Kommer ud med et overskud på kr. 61.658 kr. Egenkapital kr.: 458.490, så i år skal der investeres.  

5) Indkomne forslag: 

T-shirt skal indregnes i kontigentet. Vedtages.  

Tilbud til institutionerne om halarrangementer i ferier f.eks. efterårsferien. Vedtages.  

Aktive forældre til udvalgsarbejde. Mangler hænder. Vi må prøve at finde muligheder, så der skal 

arbejdes aktivt på dette punkt.  

6) Valg af bestyrelsesmedlemmer: 

Kirsten og Line A. for 2 år  

7) Valg af bestyrelsessuppleanter: 

Line C. og Mette L. for 1 år  



8) Valg af revisor: 

Elin Andersen genvalgt. 

9) Valg af revisorsuppleant: 

Helle Nielsen valgt. 

10) Valg af fanebærer: 

Anine og Maria H. genvalgt 

11) Valg af fanebærersuppleant: 

ingen. 

12) Evt. 

Der skal gøres en indsat for rekruttering af instruktører til 25/26, da der kan være flere, der smutter 

afsted på nye eventyr.  

Marianne: det kunne være rigtigt godt om man gjorde mere ud af, at de unge kom til at lære 

hinanden bedre at kende og knyttede kontakter på kryds og tværs. Der skal tænkes i nye baner.  

Anine: der skal ryddes op på facebooksiden, der er flere sider, der er flere der har problemer med at 

tilgå siden. Webmaster Kasper retter op på dette.  

Generalforsamlingen sluttede kl. 21.00. 

Ref. Kirsten Ebbesen 

 


